
 
 MOCIÓ INSTITUCIONAL PER A LA MILLORA DEL BARRI DE CAN CORTES 
 
1. Atès que ja han passat més de dos anys de l’aprovació d’una moció similar a instàncies 
dels veïns i veïnes de Can Cortès i del PSC, volem tornar-la a presentar a principi d’aquest 
nou mandat, per tal de fer el seguiment de tot allò que es va fer, però, principalment, 
allò que va quedar per fer.  
 
2. Atès que el barri de Can Cortés compta amb una associació de veïns i veïnes 
constituïda l´1 de juny de 2017 d´acord a la Llei 4/2008, de 24 d´abril, del Tercer Codi 
Civil de Catalunya relatiu a les persones jurídiques i representa els gairebé tres cents 
santcugatencs i santcugatenques que hi viuen.  
 
3. Atès que existeix un malestar creixent dels veïns i veïnes per falta de més inversions i 
serveis al barri.  
 
4. Atès que l´associació de veïns i veïnes va realitzar un porta a porta online durant el 
mes de novembre de 2020 amb la participació de més de quaranta famílies on s´han 
identificat quines són les prioritats més importants pel barri.  
 
5. Atès que en el nou concurs que ja s’està licitant del servei de neteja  i recollida de 
residus ja es tenen en compte les característiques del Barri de les Planes i està previst 
millorar el servei, tal com es va explicar en el grup de treball que es va fer específicament 
per tractar aquest tema 
 
6. Atès que el bus de demanda no presta els seus serveis de transport públic durant els 
caps de setmana, festius i el mes d´agost i, que cap de les seves parades compta amb 
una marquesina que protegeixi els usuaris de la meteorologia adversa. S’estan produint 
incidències en el servei com manifesten els veïns i veïnes usuaris als grups de treball i 
Consell de Barri.  
 
7. Atès que el carrer Magarola es va veure afectat pels temporals Glòria i Filomena i que 
en el Ple de març de 2024 es va aprovar el Projecte. 
 
 
8. Atès que la situació financera actual no permet desenvolupar els projectes votats pels 
pressupostos participatius.  
 
9. Atès que la situació d’emergència climàtica és especialment sensible als nuclis urbans 
que conviuen en el Parc de Collserola.  
 
10. Estudiar i valorar el projecte d’’urbanització del carrer Abat Teodor. 
 
11. Atès que el barri no compta amb un servei de cobertura de telefonia mòbil adequat, 
amb punts foscos on no es possible l’accés a internet, en un moment essencial en que 
aquest accés es podria considerar un dret bàsic del segle XXI, que garanteix la possibilitat 



de fer teletreball, seguiment de classes o estudis online, connexió amb diferents 
proveïdors de serveis bàsics, comunicació amb la família i éssers estimats...  
 
12. Atès que l´associació veïnal ha manifestat reiteradament al Consell de Barri de Les 
Planes així com al Consell de Ciutat aquestes demandes insatisfetes.  
 
Per tot l’esmentat, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Sant Cugat del Vallès l’adopció 
dels següents ACORDS :  
 
PRIMER. Continuar arranjant  els trams de vorera malmesos d’acord amb el Pla de 
millora de les voreres que s’esta elaborant. 
SEGON. Instar a l´Àrea Metropolitana de Barcelona perquè, un cop aprovat l´acord 
metropolità per la mobilitat, s´asseguri un transport públic al barri aprofitant la línia 128 
– El Rectoret, així com l´ampliació del servei de bus a demanda pels caps de setmana i 
festius, per garantir el seu servei durant tot l´any.  
TERCER. Assegurar que Can Cortés tindrà al menys cinc marquesines d´autobús abans 
de 2027.  
QUART. Treballar per la implantació 100% de lluum LED dins del nou concurs 
d’enllumenat. 
CINQUÈ. Estudiar la possibilitat de continuar reforçant la presència de la policia local.  
SISÈ. Establir una triple estratègia per la connectivitat mòbil que passi per: seguir exigint 
a les companyies privades la millora del servei, condicionar la contractació dels serveis 
de telefonia mòbil de l´ajuntament a una millora de la connectivitat a la ciutat i, 
paral·lelament, estudiar la viabilitat de contractar una antena (tipus, situació, serveis,...) 
situada al barri de Can Cortés, o qualsevol altre tipus de solució que faciliti l’accés a  
internet, establint un sistema de treball i comunicació continuada i fluida entre 
l’Associació de veïns – veïns en general – Ajuntament – Consell de Barri.  
SETÈ. Dotar de recursos econòmics en el poper pressupost municipal per 
L’ARRANJAMENT DEL CARRER Magaroles aprovat el Ple de març 2024.  
VUITÈ. Prioritzar la redacció d’un projecte de rehabilitació d escales i passatges si el 
Consell de barri així ho prioritza també.   
NOVÈ. Instar a les administracions públiques de la Generalitat de Catalunya, Diputació 
de Barcelona i AMB a incrementar els recursos econòmics destinats a la gestió forestal 
del Parc Natural de Collserola.  
DESÈ. Exposar en la propera reunió del Consell de Barri de Les Planes els presents acords 

i les mesures concretes que es durant a terme i les que es tenen programades 


